
Klubbledarträff i Mariestad oktober 2007

Ordförande Lars och undertecknad var kallade till samråd inom Västra distriktet söndagen den 21 
oktober. Efter en tidig morgonresa genom ett höstfagert Västergötland möttes vi av kaffe och smör-
gås i Mariestads FKs lokaler.

Det fanns anledning i distriktet att diskutera bland annat tävlingsklasserna inför framtida Fotoex-
pon. På stämman i vår i Huskvarna ska beslut tas om hur vi ska ha det, framförallt gäller det tävlan -
det i de alltmer vikande diaklasserna. Efter ett par timmars diskuterande i god demokratisk anda 
togs beslutet att uppdra åt styrelsen i VSF att utforma detaljerna kring vad som kallades ”plan 5”, i 
korthet att klassen ”dia kollektion” försvinner och att digitalbilder bereds möjlighet att delta i proji-
cerat tillstånd. Mer information om detta kommer.

Monica träffade en danspartner från förr och vi andra fick träffa Ingemar Beiron från Minnesfjällets 
Kvarnstensgruva Efter en delikat lunch på restaurang Buffalo bjöd MFK på en uppskattad visning 
av den gamla kvarnstensgruvan i Lugnåsberget. Ingemar Beiron underhöll oss i en dryg timma och 
visade hur kvarnstensbrytning gick till i gångna tider. Monica Wennblom fick en ny danskavaljer 
och vi hurrade för hennes 55-årige Rune.
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Det fanns många åsikter kring tävlingsreglerna hos de närvarande klubbledarna från dussi-
net klubbar. Monica ledde debatten
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